

### **Standardisation of USD Telegraphic Transfer Arrangement**

HSBC Hong Kong will complete the standardisation of USD outward telegraphic transfers in February 2016. After the standardisation, all USD outward telegraphic transfers will be cleared via HSBC USA. This may affect overseas / other bank charges that apply.

Currently, for USD outward telegraphic transfers, in addition to the outward telegraphic transfer charges levied by HSBC Hong Kong, there may be other overseas bank charges involved. These charges are either deducted from the remittance proceeds or collected from the remitter's account based on the charge option selected by the remitter on overseas / other bank charges.

Phase 1 of the standardisation was completed in March 2015. Phase 2 will be implemented in February 2016.

#### **Phase 1**

Phase 1 of the standardisation covered USD outward telegraphic transfers where remitter has selected overseas / other banks charges to be paid by beneficiary.

#### **Phase 2**

Phase 2 will be implemented in February 2016 and will cover USD outward telegraphic transfers where remitter has selected to pay for overseas / other banks charges.

Notification has been given in the account statements of December 2015. Detailed information is also available at our public website. Please refer to 'Customer Information Sheet for Outward Payments' at < <https://www.hsbc.com.hk/personal/form-centre.html>>. For enquiries, please contact our service hotline at (852) 22333000 (Personal Customers) / (852) 27488288 (Commercial Customers) or our branch staff.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

31 Dec 2015

## 統一美元電匯安排

香港滙豐將於二零一六年二月完成統一美元匯出電匯安排。屆時，美元匯出電匯的匯款途徑將統一至經由美國滙豐銀行支付。受此影響，海外或其他銀行所收的服務費可能有所更改。

對於美元匯出電匯，現時除了香港滙豐所收的匯出電匯費用之外，其他海外銀行亦可能會收取費用。有關費用會因應付款人就海外或其他銀行費用選擇的收費方式，從匯款或付款人戶口中扣除。

統一程序第一階段已於二零一五年三月順利完成，而第二階段將於二零一六年二月實施。

### **第一階段**

統一程序第一階段涵括付款人選擇由受款人支付海外或其他銀行費用的美元匯出電匯。

### **第二階段**

第二階段將於二零一六年二月實施，涵括付款人選擇由其本人支付海外或其他銀行費用的美元匯出電匯。

客戶請參閱二零一五年十二月的戶口月結單所述有關資料，滙豐網頁亦載有詳細資訊。請登入 <https://www.hsbc.com.hk/personal/form-centre.html> 參閱「匯出匯款客戶參考資料表」。如有查詢，請致電本行服務熱線(852) 22333000（個人理財客戶） / (852) 27488288（工商業務客戶），或聯絡分行職員。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發  
2015年12月31日